
 

 

 

Budget förslag: Ökat anslag så att det inte behövs uppdra till AB Höganäshem att se över 

hyror, marköverlåtelse och kommunens serviceavgift.   

 

Vänsterpartiet värnar hyresrätten som bostadsform och särskilt värnar vi allmännyttan. Vi 

menar att det är viktigt att hyresrätten som boendeform, och särskilt då allmännyttan (i form 

av Höganäshem) värnas och prioriteras. Vi menar att det är viktigt att det finns, och byggs 

bostäder till rimliga priser. Vi ser med oro på vad åtgärden kan betyda för de hyresgäster som 

bor i Höganäshem och att åtgärderna kan bidra till högre hyror och försäljning av 

allmännyttan. Då vi anser att det är otydligt så lägger Vänsterpartiet denna budget förslag.  

 

Vänsterpartiet yrkar  

• Att det ökade anslaget på 1 miljon används specifikt så att det inte behövs att uppdra 

till AB Höganäshem att se över hyror, marköverlåtelse och kommunens serviceavgift. 
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